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Venlo, 22 februari 2016 

Onderwerp: Pilot  verruimde openingstijden horeca Venlo en horecabeleidsnotitie 

 

Geachte Burgemeester, 

Geacht College van Burgemeester en wethouders, 

Geachte leden van de Gemeenteraad,  

 

Op 1 maart 2016 (over  1 week !)  is de pilot mbt de verruimde openingstijden voor de 

horeca in de Gemeente  Venlo afgelopen.  Het is voor horecabedrijven op dit moment niet 

duidelijk wat er daarna gaat gebeuren :  

 Wordt de pilot verlengd ? 

 Gelden op 1 maart 2016 weer de regels uit de situatie voor dat de pilot van start 

ging?  

 Komt er een evaluatie en zo ja, wanneer vindt deze plaats ?  

 Wat gebeurt er vaststelling van de horeca nota die is uitgesteld ivm deze pilot ? 

 

Kortom .. er is een en al onduidelijkheid.  

 

In deze brief geeft KHN Afdeling Groot Venlo -vanwege de tijdsdruk- samengevat haar visie 

en oplossingsrichting met betrekking tot deze problematiek aan en nodigt zij de 

Burgemeester, Wethouders en gemeenteraad graag uit voor een horecatoer in Groot Venlo 

om de kansen en bedreigingen van de horeca in Venlo nader aan u toe te lichten. U 

ontvangt hiervoor op korte termijn een voorstel. 

 

Visie en oplossingsrichting KHN afdeling Groot Venlo : 

 

KHN afdeling Groot Venlo verzoekt u om per direct duidelijkheid te verschaffen aan de 

horeca ondernemers en wel door de openingstijden voor de horeca met ingang van 1 maart 

2016 definitief als volgt vast te stellen : 

Openingstijden op alle dagen tot 04.00 uur met de mogelijkheid om middels een 

ontheffingsaanvraag per bedrijf maximaal 10 per jaar tot 06.00 uur geopend te mogen 

zijn.  
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Motivatie om dit voorstel te hanteren : 

 

1. Zoals reeds in de aanloop naar deze pilot door KHN Groot Venlo is aangegeven, is 

er nauwelijks behoefte aan veel ruimere openingstijden.  

2. In de afgelopen 10 jaar is reeds meerdere malen geprobeerd om de openingstijden 

te verruimen, maar dit bleek telkens geen doorslaand succes te zijn voor zowel 

bezoekers van de horeca als voor de horeca ondernemers.  

3. Het is van belang voor de levendigheid en aantrekkelijkheid van de stad belangrijk 

dat bezoekers aan de binnenstad van Venlo vroeg op stap gaan en dat het dan 

gezellig druk is. Dit komt de totaalbeleving aan de stad ten goede … bijv. eerst 

winkelen of museumbezoek, daarna borrelen, eten en eventueel nog op stap. Bij 

hele ruime openingstijden vallen er ‘gaten’ in de drukte in de stad en verlies je 

consumenten.   

4. Door maximaal 10 maal een ontheffing toe te staan, kunnen ook uitgaansconcepten 

die om een latere sluitingstijd (bijv. bij Grenswerk of bij Motown) vragen, in Venlo 

plaatsvinden.  

5. Door definitieve vaststelling van de openingstijden wordt voorkomen dat de 

vaststelling van de horecanota opnieuw wordt uitgesteld :  

a. In de horecanota is o.a. ook het terrassenbeleid opgenomen. Hierover dient 

voor het terrasseizoen duidelijkheid te zijn, zodat ondernemers hun 

bedrijfsvoering hier indien nodig op aan kunnen passen 

b. In de horecanota komen ook de regels omtrent de paracommerciële 

instellingen  aan de orde. De openingstijden voor de instellingen zijn in de 

gemeente Venlo al enorm ruim (mogen namelijk om 09.00 geopend zijn en de 

sluitingstijden zijn gelijk aan die van de commerciële horeca). De enige 

beperking die er is vastgelegd is dat er geen feesten en partijen van 

persoonlijke aard plaats mogen vinden. Naar wij in de wandelgangen 

begrijpen, zijn de paracommerciële instellingen van mening dat zelfs deze 

beperking zou moeten worden opgeheven cq. zou moeten aangepast.  Hier is 

de horeca het absoluut niet mee eens en het kan niet de bedoeling doordat 

iedere keer de vaststelling van de horecanota wordt opgeschoven, het 

standpunt vanuit de gemeente Venlo hierover gewijzigd gaat worden. 

Nogmaals … de paracommerciële instellingen hebben op dit moment meer 

dan voldoende mogelijkheden in de Gemeente Venlo !!  

 

Wij verzoeken u daarom op korte termijn ons voorstel over te nemen en duidelijk te 

verschaffen aan de horeca ondernemers. 

 
Wij vertrouwen er op dat wij u op deze wijze correct en volledig hebben geinformeerd en in 
afwachting van uw reactie, verblijven wij, 
 

met gastvrije groet, 
namens bestuur Koninklijke Horeca Nederland, Afdeling Groot Venlo 
 
 
Louis Klaassens, 
voorzitter 


